



Protokoll styrelsemöte S23 2020–10–13

Närvaro:	Noah Mayerhofer	Ordförande
	Felicia Gabriell Augustsson	Vice Ordförande
	Filip Tran	Skattmästare
	Arvid Bengtsson	Studierådsordförande
	Filip Vannfält	Informationsansvarig
	Sandra Nyström	Cafémästare
	Rasmus Olsson	Näringslivsansvarig
	Albin Sverreson	Källarmästare
	Oskar Pott	Aktivitetsansvarig
	Linus Åbrink	Sexmästare
	Nils Stridbeck	Øverphøs
	Fred Nordell	Revisor
	Anna Qvil	Revisor
	Simon Thall	Kårkontakt TLTH
	Fredric Ahrling	Kårkontakt TLTH
	Joel Jonsson	

- §1 OFMÖ Ordförande Noah Mayerhofer förklarade mötet öppnat klockan 12:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera Joel Jonsson.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Linus Åbrink till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S19 2020-09-15
 - Protokoll styrelsemöte S20 2020-09-21
- §7 Information från kåren Fredric Ahrling berättade att man fortfarande kan nominera och kandidera till Fullmäktige på kåren.
- Vidare sa han att man kan nominera till Fullmäktiges HöstFM, där bland annat en Aktivitetssamordnare, Informationsansvarig, Nollningsgeneral och Nollningsamiral sökes.
- Han påminde också om coronaenkäten: www.tlth.se/coronaenkat
- §8 Information PLCD Arvid berättade att Pablo Hernandez kommer ta över som pro-



gramplanerare efter Nora Ekdahl, Mattias Wallergård kommer ha hand om virtual reality och att Stephanie Jung blir internationell koordinator.

Vidare sa han att 375tkr kommer läggas på att förbättra kurser för Datateknik och InfoCom.

Det har endast hoppat av 2 personer av de nya studenterna och det har inte varit några reservintagningar.

Det kommer starta 6 nya kurser; "Teoretiska perspektiv inom interaktionsdesign" som kommer vara en kurs inom AR/VR, "Avancerad kryptoteknik", "Avancerad kryptografi", "Kognition och interaktionsdesign", "Diskreta strukturer", som liknar den som D:arna läser fast med mer fokus på grafteori, och "Design av digitaliseringssystem". De tre sistnämnda kommer läggas in i C-obligatoriet.

Kursen "Informationsöverföring" försvinner ur helt ur C-obligatoriet och läggs ned. Det samma gäller för "Arbetsorganisation och ledarskap".

- | | | |
|-----|-----------------------------------|--|
| §9 | Information från kollegierna | Filip Tran sa att Pengakollegiet hade pratat om sektionernas budgetar. De diskuterade också Fortnox och funktioner som går att implementera för att digitalisera och göra det lättare med exempelvis iZettle. |
| §10 | Ekonomisk status | Filip Tran berättade att vi fått in fakturan från AF-borgen. |
| §11 | Utskottsrapporter | Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter. |
| §12 | Bokslut | Inget att rapportera. |
| §13 | Covid-19 | Inget att rapportera. |
| §14 | Omvärldsbevakning | Inget att rapportera. |
| §15 | F-sektionen köper sektionens mynt | Filip Tran förklarade att vi har mynt som behöver lösas in och att allt arbetet som har förberetts för det är i onödan eftersom procedurer för hur man gör har ändrats. Vidare sa han att F-sektionen skulle kunna tänka sig att köpa mynten av oss. |

Mötet diskuterade. Frågor som kom upp var bland annat hur mycket F-sektionen skulle köpa mynten för, om det var värt att låta dem köpa mynten eller om vi själva skulle utföra arbetet.

Mötet **beslöt** att bordlägga punkten till dess att Filip Tran hade kollat med F-sektionen hur mycket de ville köpa mynten för.



- §16 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §17 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in Michaela Ljungstrand till DWWW-medlem.
- §18 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §19 Meddelanden Inga meddelanden.
- §20 Övrigt
Joel Jonsson berättade att det planeras en styrelse-reunion 28/11.
Nils Stridbeck berättade att E:s Øverphøs inte kommer skriva på kontraktet som Nils samt Øverphøsen på E-sektionen och F-sektionen förberett. Kontraktet skulle avse att ha en kontinuerlig rullians på vilken dag som respektive sektion fick nyttja Gasquesalen för sin Nollegasque. Detta eftersom E-sektionen i år sköt upp sin gasque på grund av Corona och inte fick nyttja lördagen som de hade velat. Nils sa dock att när alla nya Øverphøs för de tre sektionerna är invalda så ska de ha ett möte och diskutera vidare.
Noah Mayerhofer berättade att staben hade suttit i Utskott och druckit. Securitas hade kommit förbi och tyckt att de var för många i lokalen och att de drack alkohol utan att det var anmält. Securitas skickade en händelserapport till PH. Noah har pratat med PH och kommit fram till att Noah, PH, husprefekten Johan och E-sektionens ordförande Théo ska ha ett möte för att bestämma vad som ska gälla i huset.
- §21 Nils fun fact of the week
Nils sa att Rumänien har flest googlesökningar på Scooby-Doo-porr.
Vidare tar Nils fram mjölkpaketet som han hällde en nypa salt i för 2 veckor sedan för att se om mjölkens hållbarhet hade förlängts. Mjölkens bäst före-datum var 1 oktober. Han drack av mjölken och sa att den smakade som vanligt.
- §22 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:39.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Felicia Gabriell Augustsson
Vice Ordförande

Noah Mayerhofer
Ordförande

Linus Åbrink
Sexmästare